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Tid  Fredag 25.9.2009, kl. 20.00 – 22.00 

Sted Fagerhøy fjellstue, Myking 

Distribusjon: Protokoll 
 

 

SAKER TIL BEHANDLING 

Sak 1. Åpning 

Sak 2. Registrering av fullmakter 

Sak 3. Valg av sekretær / møteleder 

Sak 4. Valg av to til å underskrive protokollen 

Sak 5. Skjønn for utgiftsfordeling 

Sak 6. Eventuelt 

 

 

Sak 1. Åpning 

Oddvar Holm åpnet møtet og ønsket velkommen. 

 

Sak 2. Registrering av fullmakter 

Følgende fullmakter ble registrert: 

Ole Johnny Moen til Oddvar Holm. Birgit Høva til Andre Høva, Vigdis Bakkerud til Jan Ole Bakkerud. 

 

Sak 3. Valg av sekretær / møteleder 

Halgrim Merødningen ble valgt til å skrive protokoll. Oddvar Holm ble valgt til møteleder 

 

Sak 4. Valg av to til å underskrive protokollen 

Andre Høva og Øyvind Gudbrandsrud ble valgt til å underskrive protokollen 

 

Sak 5. Skjønn for utgiftsfordeling 

Oddvard Holm orienterte. Han har vært i kontakt med Oddvar Fjøsne i Øvre Buskerud jordskifterett for å vurdere 
kostnader ved et skjønn. Etter gjeldende gebyrsatser vil kostnadene være kr 1 548 pr part, i tillegg til 
registreringsgebyr, grensegebyr, mm. Det er totalt 500 parter som vil bli omfattet av skjønnet, og totale kostnader 
vil være ca kr 840 000.  

Det er tidligere avholdt et skjønn som fortsatt er rettsgyldig. Styret ønsket derfor at dette skjønnet skal benyttes til 
utligning av kostnadene til nedbetaling av gjeld. Saken ble diskutert. 

Nils Gudbrandsplass mente et det er mulig å redusere kostnadene for et nytt skjønn. Han mente at det også kan 
være aktuelt med andre kriterier ved et nytt skjønn.  
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Rettsgyldigheten ved gammelt skjønn ble diskutert. Styret ble bedt om å få gyldigheten bekreftet, slik at skjønnet 
kan brukes til å drive inn evt. skyldig beløp fra hytteeiere. 

Flere av deltakerne tok opp sak fra årsmøtet om automatbom, evt. prinsipp for fordeling av driftskostnadene med 
utlignet skjønn. Det var enighet om at saken ikke kunne tas opp til avstemning, da den ikke stod på saklista. 
Styret ble likevel bedt om å utrede alternativer til fordeling av kostnader med og uten bom til neste årsmøte. 

Overtakelse av den kommunale delen av vegen ble diskutert.  

Styrets forslag om ikke å avholde nytt skjønn ble tatt opp til avstemning. Avstemningen viste 27 for og 2 mot. 
Styrets forslag ble vedtatt. 

 

Sak 6. Eventuelt 

Ingenting under Eventuelt. 

 
 

 
25.9.2009 
Referent: Halgrim Merødningen 


